

GHOSTBED®

Weighted Blanket

3-Year Warranty

Register your warranty:

US: ghostbed.com/warranty
CA: ghostbed.ca/warranty



US



Canada

GhostBed guarantees the original purchaser that the GhostBed Weighted Blanket will be replaced or repaired at our option, should it be deemed defective because of faulty workmanship or structural defects during this three (3) year warranty period, excluding the specific limitations contained herein.

THIS LIMITED WARRANTY COVERS:

- Deterioration of the internal material that substantially causes the product to not return to its original shape.
- Any physical flaw in the materials or workmanship of the product occurring during normal use and handling.

EXCLUSIONS—THIS WARRANTY DOES NOT COVER THE FOLLOWING:

- Expected change in the feel of the Weighted Blanket with prolonged regular use.
- Decrease or minor “leaking” in the loft, fluff or feel of the Weighted Blanket due to settling of the internal beads.

The above exclusions are aspects that do not affect the performance or quality of the product. The Weighted Blanket cover is warranted for one (1) year from the date of original purchase against faults in material or workmanship. If the Weighted Blanket, cover is physically abused, damaged, soiled, burned, cut or torn, this warranty is void.

Note: Due to the variations in equipment, machinery, manufacturing and materials, the mattress and bedding industry has a +/- 1” variance allowance in terms of measurement.

IMPORTANT INFORMATION REGARDING THIS WARRANTY:

- Register your product with GhostBed (ghostbed.com/warranty | ghostbed.ca/warranty) within 30 days of purchase for this warranty to be valid.
- You must provide original sales receipt as valid proof of purchase for any warranty claim.
- All warranties contained herein shall not apply if the product or cover has been physically damaged, burned, cut, torn or is abnormally soiled or unsanitary.
- All shipping costs are the responsibility of the purchaser.
- This limited warranty provides the original purchaser specific legal rights which may vary from state to state.

PLEASE READ THE FOLLOWING IMPORTANT INFORMATION:

With regular use, the GhostBed Weighted Blanket may become compressed causing it to lose loft and flatten out. This is a normal result of prolonged use. To return the Weighted Blanket loft tumble dry on an air only setting, NO HEAT, placing a tennis ball in with the Weighted Blanket. The airflow coupled with the tennis ball should return most of the lost loft and restore a good amount of the Weighted Blanket original fluff. Placing the Weighted Blanket in an excessively moist environment will also adversely affect its feel and performance.

GH^oSTBED[®]

Weighted Blanket

Garantie Limitée de 3 Ans

Enregistrer votre garantie:

US: ghostbed.com/warranty
CA: ghostbed.ca/warranty



États Unis



Canada

GhostBed garantit à l'acheteur d'origine que la couverture lestée GhostBed sera remplacée ou réparée à notre gré, si elle est jugée défectueuse en raison d'un défaut de fabrication ou de défauts structurels au cours de cette période de garantie de trois (3) ans, à l'exclusion des limitations spécifiques contenues dans les présentes.

CETTE GARANTIE LIMITÉE COUVRE :

Détérioration du matériel interne qui empêche sensiblement le produit de reprendre sa forme d'origine. Tout défaut physique dans les matériaux ou la fabrication du produit survenant lors d'une utilisation et d'une manipulation normales.

EXCLUSIONS - CETTE GARANTIE NE COUVRE PAS CE QUI SUIT :

- Changement attendu de la sensation de la couverture lestée avec une utilisation régulière prolongée.
- Diminution ou "fuite" mineure dans le gonflant, le duvet ou la sensation de la couverture lestée en raison du tassement des billes internes.

Les exclusions ci-dessus sont des aspects qui n'affectent pas les performances ou la qualité du produit. La couverture lestée est garantie pendant un (1) an à compter de la date d'achat d'origine contre les défauts de matériaux ou de fabrication. Si la couverture lestée, la couverture est physiquement maltraitée, endommagée, souillée, brûlée, coupée ou déchirée, cette garantie est nulle.

Note : En raison des variations dans l'équipement, les machines, la fabrication et les matériaux, l'industrie des matelas et de la literie permet une marge d'erreur de +/- 1 pouce en termes de mesure.

INFORMATIONS IMPORTANTES CONCERNANT CETTE GARANTIE :

- Enregistrez votre produit auprès de Ghostbed (ghostbed.com/warranty | ghostbed.ca/warranty) dans les 30 jours suivant l'achat pour que cette garantie soit valide.
- Vous devez fournir le reçu de vente original comme preuve d'achat valide pour toute réclamation au titre de la garantie.
- Toutes les garanties contenues dans le présent document ne s'appliqueront pas si le produit ou la couverture a été physiquement endommagé, brûlé, coupé, déchiré ou est anormalement souillé ou insalubre.
- Tous les frais d'expédition sont à la charge de l'acheteur.
- Cette garantie limitée fournit à l'acheteur original des droits légaux spécifiques qui peuvent varier d'un état à l'autre.

VEUILLEZ LIRE LES INFORMATIONS IMPORTANTES SUIVANTES

Avec une utilisation régulière, la couverture lestée GhostBed peut se compresser, ce qui la fait perdre du volume et s'aplatir. Ceci est le résultat normal d'une utilisation prolongée. Pour remettre la couverture lestée au sèche-linge sur un réglage d'air uniquement, PAS DE CHALEUR, en plaçant une balle de tennis avec la couverture lestée. Le flux d'air couplé à la balle de tennis doit revenir la plupart du loft perdu et restaurez une bonne quantité de peluches d'origine de la couverture lestée. Placer la couverture lestée dans un environnement excessivement humide affectera également sa sensation et ses performances.